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Republika e Kosovës 

Republika Kosova - Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština – Assembly 

 

 

VI Saziv    

Komisija za budžet i finansije  

Sednica br.  23/18  

Priština,  25.04.2018.god. u   11:00 

Zgrada Skupštine, sala C-203 

 

 

ZAPISNIK 

 

Učestvovali su : Lumir Abdixhiku, Safete Hadërgjonaj, Ali Lajçi, Naser Osmani, Enver Hoti i 

Fikrim Damka. 

  

Odsutni:  Jelena Bontić, Mërgim Lushtaku, Dardan Molliqaj i Blerim Kuçi. 

 

Pozvani učesnici: Valon Prestreshi – Predsednik  Autoriteta  Kosova za konkurenciju  (AKK), 

Fatime Haziri- član AKK-a,  Ramadan Gashi-Izvršni direktor  Agencije za besplatnu pravnu 

pomoć  (ABPP), Anita Kalanderi – Direktor pravnog departmana ABPP-a,   Daut Morina – 

direktor Centralne administracije NONCŠ-a, Miran Zeneli – izvršni direktor NONCŠ-a,   Hajzer 

Salihu – član NONCŠ-a,   Shkëmb Manaj – Predsednik  NONCŠ-a, Ismet Krasniqi - Sekretar 

Skupštine, Emrush Haxhiu- direktor administracije Skupštine  i  Istret Azemi-direktor za budžet i 

plaćanja – Skupštine Kosova.   

 

Ostali učesnici: Shkëlqim Xhema iz Nacionalne kancelarije za reviziju,   Alban Bajrami – 

pripravnik u Skupštini, Violeta Sfarça, Innovation Media, Donika Osmani ,  Ekonomia Online, 

Albulena Avdiu ,  Ekonomia Sot, Beadin Syla ,  Kosova Press i  Mentor Hyseni , GIZ. 

 

Osoblje za podršku Komisiji: Vilson Ukaj, Sabrije Iseini, Dashurije Canolli, Luljeta Krasniqi i 

Eliza  Hyseni (pripravnica). 

 

Predsedavao je: Predsednik  Komisije  – Lumir Abdixhiku  (Predsednik ).  

 

Dnevni red: 

 
1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Razmatranje godišnjeg financijskog izveštaja  Autoriteta Kosova za konkurenciju 

za 2017.god.; 

3. Razmatranje godišnjeg financijskog izveštaja  Agencije Kosova za besplatnu 

pravnu pomoć za 2017.god.  

4. Razmatranje godišnjeg financijskog izveštaja Nezavisnog nadzornog odbora 

civilne službe Kosova za 2017.god.   
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5. Razmatranje godišnjeg   izveštaja troškova Skupštine Republike Kosova za 

2017.god.; 

6. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-001 o izmenama i dopunama Zakona br. 

02/L-31 o verskim slobodama i amandmana Funkcionalne komisije za ljudska 

prava, ravnopravnost polova, nepronalažena lica i peticije ; 

7.  Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-012 o  Glavnom gradu Republike Kosova / 

Prištinu, sa amandmanima Funkcionalne komisije za javnu administraciju, lokalnu 

upravu i medije; 

8. R a z n o. 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

 

Dnevni red je usvojen bez izmena. 

 

2. Razmatranje godišnjeg financijskog izveštaja  Autoriteta Kosova za konkurenciju za 

2017.god. 

 

PREDSEDNIK  – na osnovu člana  28. 1.13 Zakona o zaštiti konkurencije   Autoritet Kosova za 

konkurenciju finansira se iz   budžeta Kosova i shodno tome, izveštava Skupštinu o rashodu 

budžeta u skladu sa Zakonom o menadžiranju javnih finansija.  

  

Valon Prestreshi – govorio o radu AKK-a, izazovima i o međunarodnoj saradnji. On je naglasio 

da budžet za ovu BU je iznosio 243.517 €, potrošeno je 224.000 € ili 92%. imali smo suficit od 

19.355 €, ili 8%. za plate i dnevnice je potrošen iznos u 100%, za robe i usluge 73%, za komunalije 

76.3%. AKK  je uz  korišćenje svih zakonskih, financijskih i strateških mogućnosti za ojačanje 

procedura i humanih kapaciteta, uspelo je da kompletira sekundarno zakonodavstvo definisano 

Zakonom o zaštiti konkurencije. Za izradu ovog zakonodavstva, potrošeno je 3,833 €. AKK – 

sektor za nadzor tržišta ima 5 inspektora koji moraju pokriti geografsko tržište Republike Kosova, 

što je nemoguće tim malim brojem da se fizički monitoriše i nadzire tržište. AKK je zahtevalo od 

Ministarstva finansija da poveća budžet i odobri dodatno osoblje, ovaj zahtev je dostavljen i 

Komisiji za budžet i finansije, zahtev je usvojen od vaše strane, dok kod roba i usluga zahtevali 

smo sistematsko povećanje budžeta shodno povećanju aktivnosti ove institucije.  

 

Po prvi puta, neka javna institucija  je konstatovala stanje kod homologiranja vozila dali ima čistog 

monopola. Ministarstvo infrastrukture je potpisalo 10-to godišnji sporazum sa   Eurolab Sh.P.K , 

i isto tako po prvi puta se odražava progres u našoj instituciji.  

 

PREDSEDNIK   - pitao je dali možete prezentovati administrativno uputstvo o kome je reč koji 

je toliko inicirao reagovanja u institucijama EU-a i institucijama Kosova. Dali je reč o nastavku 

monopola kojeg smo imali do sada, a ko je isti slučaj šta se očekuje od nas da učinimo u tom 

pravcu? 

 

Valon Prestreshi –  je istakao da dolaskom u Bord u 2016.god., odmah smo se suočili sa 

direktnom žalbom  GAF-a za homologiranje vozila, 10-godišnjim ugovorom, kao što sam 

potencirao i ranije, Ministarstvo infrastrukture je iznelo na javnu diskusiju novo administrativno 

uputstvo za definisanje uslova i procedura za homologiranje drumskih vozila. Bio sam u Briselu i 

tamo je inicirano pitanje, šta ćemo učiniti u vezi ove pojave navedenog monopola. Analizirali smo 

zakon i mišljenja smo da ovo Uputstvo u određenim članovima ima nekonkurentno  ponašanje  i 

potencijala za poremećaj dotičnog tržišta. Preporučili smo, našim profesionalnim mišljenjem ali 
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nismo dobili odgovor. Na žalost dobili smo informaciju da je ovo uputstvo potpisano a da nije 

poštovano profesionalno mišljenje AKK-a. Kontaktirao sam Narodnog advokata i postoji 

mogućnost da to ide kod Ustavnog suda, u protivnom bilo bi dobro da to komisija inicira kao 

pitanje za parlamentarnu raspravu.  

  

PREDSEDNIK  – pitao je dali se nastavlja dosadašnja praksa monopola u homologiranju gde se 

cela obaveza obavlja od jedne jedine kompanije, ovim administrativnim uputstvom? 

  
Valon Prestreshi -  novi zakon o vozilima je liberalizirao tržište i uvek se potencira u množini a 

ne u jedini i da je ovo administrativno uputstvo samo produbljavanje daljeg monopola 

homologiranja tako da ne postoji druga kompanija koja može da se nosi ovim administrativnim 

uputstvom i što više, to uputstvo će biti stalno. 

 

 Naser  Osmani – je naglasio da pitanje monopola homologiranja vozila, jasno se mora reči, da 

formulacija ugovora mora biti izrađena na taj način da teško neko može da interveniše i nijedan 

zakon niti administrativno uputstvo ne može da usvaja ovaj ugovor. Naredno pitanje što me 

zanima u vezi prikazanih prihoda, prikazani su samo prihodi iz administrativnih taksi i nikada ne 

vidimo da ste dobili neki predmet? 

 

Enver Hoti – rekli ste da od kada ste preuzeli mandat, naišli ste na velike poteškoće. Rekli ste da 

ste imali predmeta u zastari, hteo bi da znam koji su ti predmeti i šta sadrže? 

  

Safete Hadërgjonaj – želim reči Predsednik u AKK-a da predsedavate veoma značajnu instituciju 

i ako se kod nas to ne smatra takvim, faktički jedna je od izuzetno značajnih institucija jer direktno 

reflektira ekonomski razvoj, konkurenciju, bolji razvoj, bolje funkcionisanja državnih  institucija. 

Prema tome ti bi trebao da najmanje budeš politički  i ne trebaš imati političkih stavova u toku 

izveštavanja u Komisiji.  Izveštaj rada AKK-a razmatra Komisija za ekonomski razvoj … i ne 

financijska pitanja se odnose na njih, ali Komisiji ne možeš preporučiti šta trebaju raditi kao 

komisija. Veoma sam zainteresovana da takom gde ima monopola da zaista obavite svoju ulogu i 

da maksimalno radite da otklanjate postojeće monopole na Kosovu. Osim homologiranja, dali ima 

monopola na druga mesta i šta ste preduzeli, ako ga ima? 

  

U vezi financijskog izveštaja, vi nemate neki veliki budžet ali postojećeg trebate dobro 

menadžirati.  

 

Isto tako vidi se da niste prekoračili troškove ali ostavlja utisak da ste do poslednjeg centa potrošili 

u kategoriji plate i dnevnice? Kod usluga registrovanja i osiguranja, planirano je bilo 1,907 €, 

potrošeno je 1,974 €, a postotak je izašao  67.35%. kako ste izvadili ovaj postotak?  Kod nivoa 

borda piše da je odobreno 5 položaja Zakonom o budžetu za 2017.god. sva 5 položaja su popunjena 

a ne piše koji je nivo totala isplata niti dodatne isplate za 2017.god? zanima me dali ste imali 

dodatke i za koji nivo zaposleni?  

       
Valon Prestreshi – takav ugovor je sklopljen pre 10 godina i nema zakonske osnove da se  u 

njemu interveniše. Sada rok za obnovu ugovora ili da se odluči šta dalje. MI je izradilo 

administrativno uputstvo  i smatramo da će isti poremetiti  konkurenciju.  

O prihodima, Administrativnim uputstvom, kada kompanija kupi drugu, tarifa je 3.000,00 € 

direktno inkasiranje koja ide u državni budžet. Dok o kaznama, 12 kompanije je kažnjeno sa po 

100.000,00 €, sve je to otišlo u budžet.  Još uvek se po sudovima suočavamo sa problemima jer 

izgubimo za većinu sporova zbog neznanja sudija, posebno iz oblasti konkurencije. U vezi pitanja 
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g-dina Hoti, imamo 10-to mesečni rok za tretiranje određenog pitanja, a u periodu 2013-2016 

Komisija nije bila popunjena sa članovima za odlučivanje, tako da administracija nema zakonske 

osnove da odluči o tome. U te tri prošle godine, istekao je zakonski rok ali zahtevali smo od 

zainteresovanih kompanija da reiniciraju predmete.  

Na pitanjima g-đe Hadergjonaj , kao što je rekao i Predsednik , možda nije trebalo da se potencira 

ovde nego kod Komisije za ekonomski razvoj… u našem Izveštaju o istraživanju na Kosovu, i bila 

je naša obaveza prema Evropskoj komisiji tako da smo istakli sve kompanije u 13 tržišta koje 

imaju dominantne položaje.  

Da, ima monopola a najočiti je u homologiranju, ali ima i drugih koji su prikazani u Izveštaju. Što 

se troškova za plate i dnevnice Borda  tiče  ili komisije, određene su od Komisije za budžet i 

finansije, bez ikakvih dodataka, fiksne su. Predsednik u je plata 1.014,00 € dok članovima je po 

935 €.  

     

Safete Hadërgjonaj – verujem u tome jer se plate ne mogu mnogo pomerati, izuzev ako ne bude 

eventualnih kršenja, ali bilo bi dobro da budu prikazane u Izveštaju, prema nivoima zaposlenih. 

Taj postotak koji ste prikazali kod „usluga registrovanja i osiguranja“, bilo bi dobro da se ispravlja 

kako ne bi Izveštaj išao sa greškama na Skupštinu.  

 

PREDSEDNIK  – na zahtev Komisije da se vrše tehničke ispravke u postotku troškova „usluga 

registrovanja i osiguranja“ i ostalim tabelama, kao i da dostavljate nam ispravljeni Izveštaj, 

preporučujem da se isti usvaja.  

  

Nakon diskusija, Komisija je jednoglasno donela ovu:  

  

                                                     Preporuku  

 

Preporučuje se Skupštini da usvaja  Godišnji financijski izveštaj Kosovskog autoriteta 

konkurencije za 2017.god. 

  

3. Razmatranje godišnjeg financijskog izveštaja  Agencije Kosova za besplatnu pravnu 

pomoć za 2017.god.  

 

PREDSEDNIK  - dao je reč g-dinu Ramadan Gashi, da prezentira Godišnji financijski izveštaj  

ove agencije za 2017.god. 

  

Ramadan Gashi – govorio je o funkcionisanju ove agencije. U vezi budžeta, rekao je, da su 

troškovi uglavnom bili prema planiranju, ali se uvek suočavamo nedostatkom budžeta. Osim što 

se suočavamo sa nedostatkom  regionalnih kancelarija, moramo imati i mobilne kancelarije, što 

znači da moramo imati službenike koje možemo poslati u drugim kancelarijama i nikada nismo 

dobili podršku  tako da građani faktički  mogu da koriste besplatnu pravnu pomoć jedino ako se 

prijavljuju u kancelariji. Što se budžeta tiče kojeg imamo za 7 funkcionalnih kancelarija, svake 

godine stvaramo dugove od 10.000,00 i više €. Bilo je planirano 52.000,00 € za advokate ali do 

kraja godine smo došli do iznosa od 73.000,00 € i rebalansom kao i ostalim uštedama uspeli smo 

da isplatimo  dugove iz prethodnih godina ali zadužili se u ovu godinu za 10.000,00 € jer smo 

aprila već potrošili polugodišnji budžet. Imali smo 7000   predmeta od kojih je rešeno 3500.  

 

PREDSEDNIK  - kada je reč o godišnjem budžetu i dodacima koje zahtevate, dali su jednokratni 

zahtevi ili se novac traži neprekidno? 
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Ramadan Gashi – mora biti trajno finansiranje i sa 150.000-170.000 € se kompletiramo jednom 

za sva vremena.  

 

PREDSEDNIK  – možemo vam obećati da kada bude rebalans budžeta  pozvaćemo vas zajedno 

sa ministrom da to razmatramo i vidimo mogućnosti. Zašto nije došao predsednik Komisije Fehim 

Osmani? 

 

Ramadan Gashi – nije imao mogućnosti , ali ovlastio nas da prezentiramo Izveštaj.    

 

PREDSEDNIK  – kako je moguće da ste u centi pogodili troškove službenih putovanja?    

 

Daut Morina – poštovano je Administrativno uputstvo MF-a o petocifrenom izveštavanju, i za to 

se slaže sa planiranjem i realizovanjem troškova.  

 

Safete Hadërgjonaj – koji puta kada se za plate troši budžet do poslednjih centa, opravdavamo 

ali sa putovanjima iznenađujete nas. Kod financijskog izveštaja sam upoznata sa poteškoćama i 

načinom kako ste funkcionisali, kako su finansirane regionalne kancelarije od donatora, ipak smo 

uložili napore da unutar budžeta, prema mogućnosti da se reši problem ali dobro je što su 

funcionalizirane  dve kancelarije gde je bilo problema. Kod financijskog izvšetaja ste izneli cifre i 

očekujemo Izveštaj revizora da razjasni dali su ti iznosi realni ili su dorađeni, možda i da kontroliše 

troškove putovanja tačno u cent kao što je planirano. Ali ti troškovi su bez šifre i pod total mora 

se dopuniti brojkama kao i kod „troškovi telekomunikacija“ niste uneli brojke, zanima me kod 

zakupa zgrade dali plaćate samo u Prištini ili i neku od regionalnih i ko snosi troškove? 

 

Ramadan Gashi – u Peći,     Prizrenu i  Gnjilanu, smešteni smo u objektima tužilaštva, u 

Mitrovici smo u objektu Ministarstva za rad… dok u Uroševcu u opštinskom objektu.   

 

Safete Hadërgjonaj – kod platne liste, kod nivoa borda, na kraju izveštaja, nema uopšte planiranih 

iznosa niti kako su sredstva potrošena. Zahtevam da donosite ispravljeni i poboljšani izveštaj kao 

što je rečeno i specificirajte  budžet za plate i eventualne dodatke, prema nivou zaposlenih, kako 

se zahteva obrascem.  

  
PREDSEDNIK  – dali osim plate dobijete nešto drugo?   

 

Ramadan Gashi – osim plate ne dobijamo ništa drugo.   

 

PREDSEDNIK  – kao komisija preporučujemo usvajanje Godišnjeg financijskog izveštaja 

Agencije za besplatnu pravnu pomoć za 2017.god. pod uslovom da Agencija vrši ispravke i dopune 

kao što je istakla g-đa Hadërgjonaj. 

 

Nakon diskusija, Komisija je jednoglasno donela ovu:   

  

                                                      Preporuku  

 

Preporučuje se Skupštini da usvaja  Godišnji financijski izveštaj Agencije Kosova za besplatnu 

pravnu pomoć za 2017.god.  

4. Razmatranje Godišnjeg financijskog izveštaja Nezavisnog nadzornog saveta civilne 

službe Kosova za  2017.god. 
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PREDSEDNIK  - dao je reč predsedavajućem Saveta, g-dinu Manaj da kratko prezentira 

izveštaj navedenog Saveta za    2017.god. 

 

Shkëmb Manaj – na osnovu Zakona o budžetu, Savet je imao odobrenih 372.734,00 €. Prema 

ekonomskim kategorijama: za plate i dnevnice 236.507,00 €, rebalansom nije bilo izmena; za robe 

i usluge je bilo odobreno 107.402,00 € a rebalansom je dodato 10.000,00 €, u totalu 117.358,00 €. 

Ovo povećanje od 10.000,00 € je prenesena iz kategorije kapitalnih investicija u kategoriju robe i 

usluge i   956 € preneseni su iz kategorije: komunalije. Kod komunalija je bilo odobrenih 3,825,00 

€ dok je rebalansom taj iznos smanjen za 956 €, što u totalu ostaje 2,869 €. 

  Za kapitalne troškove je bilo odobreno    25.000 € tako da rebalansom je ostalo   16.000 euro  na 

kraju godine   2017 su oduzeta od Vlade Republike Kosova. U vezi troškova kod plata i dnevnica, 

potrošeno je 236.594 €, kod roba i usluga, potrošeno je 99.490€ dok u kategoriju komunalija je 

potrošeno   2,717 € i  total  budžeta iznosi 94.97%. 

 

PREDSEDNIK  – pitao je u vezi putovanja u inostranstvu i za reprezentaciju je realizovano 100% 

planiranog. Zanima me da znam  kako ste godinu dana ranije  da će te  potrošiti novac za 

reprezentaciju samo sa 5 € razlike? Drugo kako ste godinu dana ranije znali da će te putovati i to 

samo sa 0.10 cent od planiranog?  Zašto su dnevnice povećane dvostruko u odnosu na prethodnu 

godinu, zašto su troškovi smeštaja o trostručeni u odnosu na prethodnu godinu i zašto su 

opetorostručeni ostali troškovi službeni putovanja? 

  

Shkëmb Manaj – u vezi reprezentacije, planirano je i predviđeno od Saveta. Odluka je saveta da 

predsednik ima mesečno 100 € reprezentacije, i to je osnova ugovora kojeg smo sklopili sa 

bifeom.  

 

PREDSEDNIK  - vi kažete da on mora da svakako troši 100 € i ništa manje? Apeliram da vodite 

računa o ovom obliku potrošnje. 

 

Miran Zeneli – za službena putovanja imao godišnji plan rada Saveta koji se planira na početku 

godine o potrebama Saveta i za to se predviđaju potrebna financijska sredstava.  

 

PREDSEDNIK  - izuzetno je neopravdano pitanje reprezentacije. Informišem vas da rebalansom 

budžeta će biti predloženi amandmani za promenu tih iznosa.  

 

Shkëmb Manaj – povećanje broja službenih putovanja je zahtev Skupštine Kosova da se 

monitorišu ambasade i za to je budžet povećan  od Vlade i Skupštine.  

 

Safete Hadërgjonaj – kod tabele strukture plata, vidi se da Odlukom Vlade su učinjena neka 

povećanja, dobro ste specifikovali kao dodatna plaćanja. Zanima me dali je navedena odluka bila 

samo za vašu instituciju ili obuhvaćene su i ostale institucije? 

 

Shkëmb Manaj – odluka Vlade je za povećanje plata u iznosu od 30% za sve zaposlene na 

Kosovu, tako na osnovu toga je dodatak od 30%. isto tako postoji odluka Vlade koja je samo za 

nas, za oko 4000 € dodataka za službenike sektora finansija. Ova odluka je na snagu već tri godine. 

Ideja je bila ili da podnosimo zahtev za dodatno osoblje ili da plaćamo dodatke za ove poslove. 

Fikrim Damka -  u tabelama su navedena 9.000,00 € za mašineriju, šta je ta mašinerija – da li su 

to vozila? 
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Shkëmb Manaj – kod kapitalnih investicija odobreno je nam iznos od 25.000,00 € za nabavku 

dva službena vozila. Ali odluka je Vlade da se vozila uzimaju pod zakupom od Javne 

administracije, tako da smo postupili na isti način  u konsultaciju sa Ministarstvom finansija  i 

odustali smo od kupovine, ali uzeli smo ih pod zakupom. Na taj način 9.000,00€ od 25.000,00 € 

planiranih je preneseno kod roba i usluga da se plaćaju vozila s kojima se služimo. 

   

Nakon diskusija, Komisija je jednoglasno donela ovu:   

  

                                                      Preporuku  

 

Preporučuje se Skupštini da usvaja  Godišnji financijski izveštaj Nezavisnog saveta za nadzor 

civilne službe Kosova,  za 2017.god.  

  

5. Razmatranje godišnjeg izveštaja troškova Skupštine Republike Kosova za 2017.god.   

 

PREDSEDNIK  – je zahtevao od Generalnog sekretara Skupštine da prezentira Izveštaj 

troškova Skupštine za 2017.god.  

 

Sekretar  -  na osnovu financijskog izveštaja za 2017.god., budžet Skupštine  je u totalu potrošen 

u iznosu od 90.79%. kao što se vidi, za plate i dnevnice je potrošeno 95.67% za robe i usluge 

77.24%, za komunalije 82%, za subvencije i transfere 83.24% dok za kapitalne investicije je 

potrošeno oko 30%. u nastavku je istakao da svi planirani kapitalni projekti i nivo njihovo 

potrošnje kao i razloge koje su uticali na nizak nivo realizacije kapitalni projekata je zbog 

procedura nabavki i neuspeha sa tenderima. To je uticalo da se određeni objekti nastavljaju i u 

2018.god. 

 

Enver Hoti -  pitao je dali za službene ručkove i putovanja u inostranstvu imamo rast u odnosu na 

2016.god.? i molim vas objasnite nam nizak nivo potrošnje za kapitalne investicije, koji se 

ponavlja godinama? 

  
Naser Osmani – Troškovi fotokopiranja su veliki i preporučujem da se razmatra mogućnost 

zamene papira nekim programom interneta. S obzirom da je pristup materijalima lakši i brzi. 

 

PREDSEDNIK  -  pitao i traži objašnjenja o sledećim: troškovima osiguranja zgrade, troškovima 

nafte koji su viši u odnosu na prethodnoj godinu, o zvaničnim ručkovima u iznosu od 116.000,00 

€? I zahtevao objašnjenje o kontraktualnim troškovima. 

 

Sekretar  – o troškovima nafte je objasnio da smo povezani i sa gradskom toplanom. U vezi 

zamene papira oblikom komuniciranja interneta, potrebno je nam potvrđivanje od parlamentarnih 

grupa, kako bi po tom administracija sprovela. Što se kontraktualnih troškova tiče , to se odnosi 

na reviziju političkih subjekata, u iznosu od 30.000,00 €  

  
Nakon diskusija, Komisija je jednoglasno donela ovu:   

  

                                                      Preporuku  

 

Preporučuje se Predsedništvu da usvaja  Godišnji   izveštaj troškova  Skupštine Republike 

Kosova za   2017.god.  
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6. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-001 o izmenama i dopunama Zakona br. 02/L-31 

o verskim slobodama i amandmana Funkcionalne komisije za ljudska prava, 

ravnopravnost polova, nepronalažena lica i peticije 

 

PREDSEDNIK  - na osnovu financijske deklaracije Ministarstva finansija ovaj N/Z sa 

predloženim amandmanima nema dodatnih budžetskih implikacija.  

  

Nakon diskusija, Komisija je jednoglasno donela ovu:   

  

                                                      Preporuku  

 

Nacrta zakona br. 06/L-001 o izmenama i dopunama Zakona br. 02/L-31 o verskim slobodama i 

amandmana Funkcionalne komisije za ljudska prava, ravnopravnost polova, nepronalažena lica i 

peticije, nema dodatnih budžetskih implikacija. 

 

7. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-012 o  Glavnom gradu Republike Kosova / Prištinu, 

sa amandmanima Funkcionalne komisije za javnu administraciju, lokalnu upravu i 

medije 

 

PREDSEDNIK  - naglasio je da ovaj N/Z ima dodatnih budžetskih implikacija, ali zbog značaja  

za glavni grad, mišljenja sam da trebamo ga podržavati i poslati na dalju proceduru a budžetski 

troškovi moraju se planirati budućim budžetskim procesima. Amandmani nemaju dodatnih 

budžetskih troškova, dok amandman kojeg sam ja predložio koji se odnosi na opšte povećanje 

granta sa 4 na 6% ima dodatnih budžetskih implikacija, koji se trebaju tretirati zajedno sa cenom 

sprovođenja zakona.   

 

Nakon diskusija, Komisija je jednoglasno donela ovu:   

  

                                                      Preporuku  

 

1. Nacrta zakona br. 06/L-012 o  Glavnom gradu Republike Kosova / Prištinu, ima dodatnih 

budžetskih implikacija, prihvatljivih za budžet Republike Kosova.      

2. Amandmani Funkcionalne komisije za javnu administraciju, lokalnu upravu i medija, 

nemaju dodatnih budžetskih implikacija.  

 

3. Amandman kojeg je predložio poslanik  Lumir Abdixhiku, ima dodatnih budžetskih 

implikacija, prihvatljivih za budžet Republike Kosova.       

 

 

 

Sednica je završena u  12:40. 

Pripremila je  

Jedinica za podršku Komisiji 

                                    PREDSEDNIK KOMISIJE   

 

                                         -------------------------- 

                                                           Lumir Abdixhiku 

 


